
Op wo 4 sep. 2019 om 21:40 schreef Oostra, Neeria <n.oostra@amsterdam.nl>: 

Beste Cliff,

Deze mail is voor de actieve mensen van de bewonersraad Nieuwmarkt/Groot Waterloo. Als je deze zou 
willen doorsturen? Dank je wel!

Een poosje geleden hebben we contact met jullie gehad over de gebiedsplannen. Wij waren daar 
ontevreden over en hebben dit kenbaar gemaakt aan het Dagelijks Bestuur van Centrum. De 
gebiedsplannen in de vorm van de afgelopen jaren gaven de indruk dat er nog invloed op mogelijk was, 
maar eigenlijk was dat maar in zeer beperkte mate.
 
Nu blijkt dat er stadsbreed ontevredenheid heerst over de gebiedsplannen en de huidige vorm ervan. 
Daarom is een evaluatie in gang gezet en gaat er een nieuwe invulling voor komen.
Kort over dit proces (wellicht hebben jullie al op een andere manier er al wat van vernomen):
- Het huidige proces en de huidige vorm van de plannen wordt als niet zo effectief gezien.
- Het wordt voor veel doelgroepen opgesteld waardoor het focus mist.
- De procedure voor de plannen van 2020 zijn een soort overgangsfase. Er wordt al het een en ander 
aangepast maar een uiteindelijke nieuwe vorm wordt qua tijd waarschijnlijk niet gehaald. Die wordt 
beoogd voor 2021.
- Momenteel worden de gebiedsplannen opgesteld rond ongeveer 10 focuspunten. Deze 10 punten zijn 
uiteraard niet alles wat er gebeurd in het stadsdeel. In die zin zijn de gebiedsplannen zeker niet een 
samenvatting van de activiteiten in het stadsdeel.

Op dit moment wordt door de ambtenaren gewerkt aan een nieuwe invulling van de gebiedsplannen. Als 
stadsdeelcommissie, als GroenLinks-fractie, denken we ook mee en daarvoor vragen we ook graag jullie 
visie.
 
Wat de inhoud wordt, weten we ook nog niet en komt nog aan de orde. Waar we in ieder geval niet mee 
willen wachten is de werkwijze van het meenemen van ze input van bewoners.
Wat zou een goede alternatieve werkwijze zijn voor de gebiedsplannen? Op welke manier kunnen we 
vastleggen dat de buurt en bewoners goed worden meegenomen in de besluitvorming?
Het gaat me dan vooral over het proces en hoe we bewonerparticipatie daarin kunnen borgen.

We horen jullie input graag! Ik ga ervan uit dat het binnenkort ook als agendapunt op een vergadering 
van de stadsdeelcommissie komt, dan is er ook de mogelijkheid tot inspreken.

Wellicht is een apart overleg alvorens dit in de formele vergadering komt ook een goed idee (als dat gaat 
lukken qua agenda’s). Zouden jullie dat ook willen?

https://outlook.live.com/mail/search/id/AQMkADAwATM0MDAAM...
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Alvast dank voor het meedenken! 

Vriendelijke groeten,

Noah, Elmar en Neeria

Neeria Oostra
Stadsdeelcommissie Amsterdam Centrum namens GroenLinks
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